**GENESTRA** BRANDS

## broken. Store in a cool, dry place. Serova

Made in Belgium for

V1.0 630

BARCODE LOCATION 883196 13820

Recommended Dose: Adults and Adolescents

(12 years and older): Take 10 drops three times daily

or as recommended by your healthcare practitioner. Acute Dosing: Take 10 drops every 15-60 minutes (up to 12 times per day) or until symptoms improve, then resume general dosing. Risk Information: If you are pregnant or breastfeeding, do not use unless directed by your healthcare practitioner. If symptoms persist or worsen, consult your healthcare practitioner. Guaranteed

to contain no added starch, yeast, soy, sodium, sugar, artificial colouring or flavouring or dairy products. Quality Assurance: Safety-sealed for your protection and for product freshness. Do not use if outer seal is missing or

# HPTP

HOMEOPATHIC FORMULA NPN 80023121

Organotherapy\* and homeopathic preparation to be used on the advice of vour healthcare practitioner.

30 ml Liquid

ı	Oryctolagus cuniculus (Rabbit)
ı	Pituitary Gland* 10X
ı	Oryctolagus cuniculus (Rabbit)
	Adrenal Gland*10X
	Arnica montana (Mountain amica)
	Underground Parts6X
	Erigeron canadensis (Horse-weed)
	Aerial Parts6X
	Hydrastis canadensis (Goldenseal)
	Underground Parts6X
	Achillea millefolium (Yarrow)
	Aerial Parts6X
	Sabina (Savin) Twigs 8X
	Secale cornutum (Rye ergot)
	Sclerotium of the fungus8X

EACH DROD CONTAINS.

Non-Medicinal Ingredients: Ethanol (beet), purified water

Tirer ici pour voir le texte en français

## CHAQUE GOUTTE CONTIENT: Hypophyse d'Oryctolaaus cuniculus (Lapin)\*......10X Glande surrénale d'Oryctolagus

cuniculus (Lapin)\*......10X Parties souterraines d'Amica montana (Arnica des montagnes) . . . . . 6X Parties aériennes d'Frigernn canadensis (Érigéron du Canada) . . . . . . . . . 6X Parties souterraines d'Hydrastis canadensis (Hydraste du Canada)... 6X Parties aériennes d'Achillea millefolium (Achillée millefeuille) . . . . . . 6X

Rameaux de Sabina (Sabine) . . . . . . 8X Sclérote du champignon de Secale cornutum (Ergot de seigle) . . . . . 8X Ingrédients non médicinaux : Éthanol (betterave), eau purifiée



FORMULE HOMÉOPATHIOUE

NPN 80023121 Préparation organothérapique\* et homéopathique à être utilisée sur l'avis de votre praticien.

30 ml Liquide

Posologie: Adultes et adolescents (12 ans et plus) : Prendre 10 gouttes trois fois par jour ou selon l'avis de votre praticien. Posologie en phase aiguë : Prendre 10 gouttes toutes les 15 à 60 minutes (iusqu'à 12 fois par jour) ou jusqu'à l'amélioration des symptômes, puis reprendre la posologie normale. Mention des risques : Ne pas utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou allaitez sauf sur l'avis de votre praticien. Si les symptômes persistent ou s'aggravent, consultez votre praticien. Contenu garanti : Sans addition d'amidon, de levure, de soia, de sodium, de sucre, de colorants ou d'arômes artificiels ou de produits d'origine laitière. Qualité assurée : Emballage scellé pour votre protection et pour préserver la fraîcheur du produit. Ne pas utiliser și le sceau de sécurité entourant le hourbon est absent ou brisé. Conserver dans un endroit frais, à l'abri de l'humidité

Fabriqué en Belgique pour